

Center of Wireless systems

625014, Tumen, 217/A, 50 let Oktyabrya street, office 4 t/F +7 (3452)68-24-90 m/ph +7 (922) 005-50-81

IP Novikov Vadim Vladimirovitch m/ph +79220055081

625051, Russia, Tumen Region, c/a 40802810150990001567

Tumen, 148, 30 let Povedy street in PAO «Zapsibkombank»

flat 118 c/a 30101810271020000613

INN 720304787166 BIC 047102613 OGRNIP 312723213300193 INN 720304787166

On 15.09.2015 our company realized the perimeter protection of an apartment block in Tumen. We used Microwave Bi-static sensors FORTEZA-50 installed along the fence.

The sensors were installed on the fence in order to detect intruders climbing over the fence. The width of the perimeter is 1 m. The guard periodically patrols the territory.

During testing we didn't register any false alarms. The sensors operate steadily on the maximal range. Installation doesn't take much time. Easy configuration using the software allowing to see all the parameters of the system. The sensors can be integrated into any security system via relay contacts.

We thank the designers for the equipment!

Director Novikov V.V.

Центр беспроводных систем

625014 г.Тюмень ул. 50 лет Октября 217/А, офис 4 $_{\text{T}}/\Phi$ +7 (3452) 68-24-90 C/T +7 (922) 005-50-81

ИП Новиков Вадим Владимирович 625051, Россия, Тюменская обл., г.Тюмень,ул.30 лет Победы, д.148, кв.118, инн720304787166 ОГРНИП 312723213300193 $c/_{\text{T}}$ +79220055081

p/c 40802810150990001567 в ПАО «Запсибкомбанк» к/с 30101810271020000613 БИК 047102613 инн 720304787166

Нашей компанией 15.09.2015 г. была реализована задача по охране периметра, вдоль забора многоквартирного жилого дома в г. Тюмень. Были использованы радиоволновые двухпозиционные извещатели «Фортеза-50».

Датчики устанавливались на забор, что бы предотвратить перелаз через забор. Ширина периметра 1 метр, охрана производит по нему периодический обход.

За время тестирования не зафиксировано ложных срабатываний, на максимальных допустимых расстояниях система работает устойчиво. Установка не занимает много времени. Очень удобная настройка через ПО, можно наглядно увидеть все параметры системы. Датчики можно интегрировать в любой охранный комплекс через имеющиеся контакты реле.

Разработчикам большое Спасибо за оборудование!

Директор Heleeffs

Новиков В.В.

